
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 9 maart a.s.  om 13.00 uur. Om veiligheidsredenen 

(i.v.m. bespreking AZC-locatiekeuze) wordt de vergadering dit keer gehouden in de Nieuwe 

Raadzaal.  
 

Conformstukken 

 

Logiesbelasting – betreft tariefaanpassing aan gemeentelijke loon- en prijsontwikkelingen. 

Treasurystatuut – betreft met name technische aanpassingen die niet politiek gevoelig lijken. 

Herindeling – betreft keuze voor de lichte samenvoegingsvariant en kennisname van het plan  

van aanpak. 

 

Ten aan zien van de herindeling kunnen wij ons voorstellen dat u hier toch over wilt spreken. 

Ons voorstel is om in dat geval te kiezen voor bespreking in de raadsvergadering van 30 

maart, zodat u de kennismaking en het gesprek met de raad van Ten Boer op 23 maart a.s. 

nog bij deze bespreking kunt betrekken. 

 

Ingekomen stukken 

 

Op deze lijst staan twee collegebrieven die u desgewenst kunt betrekken bij de bespreking 

over de locatiekeuze AZC, te weten over incidenten opvanglocatie en 

noodopvangvoorzieningen vluchtelingen én beantwoording motie Kansen in beeld. 

 

AZC Energieweg locatiekeuze 

 

In feite gaat het hier om een wensen en bedenkingen procedure. Het college legt een 

voorgenomen collegebesluit ter instemming voor aan de raad (dictum I). Het enige echte 

raadsbesluit betreft het beschikbaar stellen van budget (dictum II en III). Toch zal de 

discussie zich uiteraard toespitsen op de locatiekeuze zelf. Het betreft één van de twee 

beoogde locaties. Een voorstel voor de tweede locatie volgt later. Een zienswijzerapport en 

verslagen van de informatieavonden zijn bijgevoegd. 
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Integraal gebiedsgericht werken: gebiedsprogramma 2016 
 

Het debat over dit raadsvoorstel over het gebiedsprogramma loopt vrijwel parallel met het 

debat in de commissie werkwijze raad en later in de raad over de rol van de raad m.b.t. het 

gebiedsgericht werken. In het raadsvoorstel wordt ook verwezen naar de gespreksnotitie aan 

de hand waarvan dit laatstgenoemde debat zal worden gevoerd. Deze gespreksnotitie, die tot 

stand is gekomen in samenspraak tussen burgemeester, college, griffie, ambtelijke 

organisatie en commissie werkwijze raad, kunt u binnen enkele dagen tegemoet zien; de 

notitie is neutraal van karakter en zal zonder afzender aan u voorgelegd worden.  

 

Er is sprake van geweest om eerst die laatste discussie af te wachten en dan pas dit 

raadsvoorstel te agenderen, en de mogelijkheid bestaat nog steeds dat daar uiteindelijk toe 

moet worden besloten, bijv. als het debat over het vorige agendapunt te zeer uitloopt. Toch is 

besloten om in principe beide zaken parallel te bespreken. Uiteindelijk vindt de 

raadsbehandeling wel in de goede volgorde plaats: op 23 maart tijdens de extra 

raadsvergadering het algemene debat over gebiedsgericht werken en de rol van de raad, en 

op 30 maart in de reguliere raadsvergadering de concretisering cq. het gebiedsprogramma. 

De commissiebespreking van het raadsvoorstel op 9 maart kan wel  input leveren voor het 

debat op de 23
e
 over de rol van de raad, en dat debat kan dan weer input leveren voor de 

raadsbespreking van het voorstel op de 30
e
. Het is dan wel aan te bevelen om de 

commissiebespreking nog meer dan anders een verkennend karakter te geven 

(vragenderwijs, is alles duidelijk, is het stuk beslisrijp, is er nog aanvullende informatie 

nodig), om dan in de raad van de 30
e
 het eigenlijke debat te voeren. 

 

Wijziging APVG – nota Prostitutie 

 

In uw vergadering van 2 december jl. hebt u met de burgemeester reeds gesproken over de 

concept-stukken voor een nieuw prostitutiebeleid. U hebt toen uw visie en ideeën aan de 

burgemeester meegegeven (verslag bijgevoegd). Naderhand is er een gesprek gevoerd met 

de betrokkenen in de branche, waarvan een uitgebreid verslag aan de stukken is toegevoegd. 

Op basis van al deze input is de definitieve prostitutienota opgesteld, en wordt u gevraagd de 

APVG hierop aan te passen.  

 

Gezien de overige onderwerpen op de agenda verwachten wij niet dat er veel tijd zal zijn om 

nu weer uitgebreid hierover te spreken. In principe zien wij daarom de bespreking van 

december als de eerste ronde van het debat, terwijl de tweede ronde dan in de komende raad 

kan plaatsvinden. De commissiebespreking zal zich nu hoogstwaarschijnlijk moeten 

beperken tot (misschien een kort statement en m.n.) de vraag hoe dit stuk doorgeleid moet 

worden naar de raad: als conformstuk, als 1-minuutinterventie (als u nog een motie of 

amendement wenst in te dienen) of als volwaardig bespreekstuk (als u van mening bent dat 

de input vanuit de commissie en de betrokkenen onvoldoende is gehonoreerd, of als u het 

totaal niet eens bent met het voorgesteld beleid en daar een politiek punt van wilt maken). 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


